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A la Sindicatura 
La sotasignada M. I. Carine Montaner Raynaud, 
consellera general del Grup Parlamentari 
Liberal, per la present m’adreço a V.M.I.S. 
d’acord amb el que disposa l’article 129 del 
capítol 4 del Reglament del Consell General, 
sol·licito una resposta escrita del Molt Il·lustre 
Govern, en el millor termini, a la pregunta 
relativa al full de ruta de Govern en 
relació amb el projecte del Casino. 
Tenint en compte que la Llei del Casino va ser 
aprovada l’11 de desembre del 2014 i que encara 
no s’ha fet res, tenint en compte la repercussió 
positiva potencial sobre les finances estatals 
que podria generar la implantació d’un Casino 
al Principat d’Andorra i tenint en compte les 
diverses informacions divergents publicades en 
els mitjans escrits i digitals, 
Es pregunta al M. I. Govern: 

Quin full de ruta té Govern en relació al Casino? 
Es disposa d’un plec de bases? Quan Govern 
pensa fer l’adjudicació? Podria precisar Govern 
quin tipus de model vol pel Casino, si vol una 
oferta més aviat global amb hotel, restaurants, 
botigues o una oferta parcial? En el cas que es 
vulgui una oferta parcial, de quina estem 
parlant? Si hi ha una ubicació predeterminada 
després de tot el que ha sortit en la premsa 
(Centre de congressos, Caldea, The Cloud...)? Si 
no hi ha cap ubicació predeterminada, a nivell 
de les probables ubicacions hi ha més interès 
per algun indret en concret? Podria informar 
Govern si hi ha molts grups interessats per a 
l’explotació del Casino, quins són, quina 
notorietat tenen i de quines nacionalitats són? 
En el model plantejat pel Govern, està previst 
una inversió mínima? En el supòsit de fer el 
Casino en un edifici en construcció es preveu un 
transitori? 
El 16 de maig del 2017 

Carine Montaner Raynaud  
Consellera general 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 
El síndic general, d’acord amb les previsions de 
l’article 90 del Reglament del Consell General, 
Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 
formulades per la M. I. Sra. Carine Montaner 
Raynaud, consellera general del Grup 

Parlamentari Liberal, relativa al transport 
sanitari, publicada en el Butlletí del Consell 
General número 24/2017, de data 30 de març. 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 15 de maig del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

Ministeri de Salut  
Pregunta escrita al Govern  
(Reg. Núm. 368) 

Preguntes escrites al Govern que es 
formulen en relació al transport sanitari. 
Registre d’entrada número 368, 
formulada per la M. I. Sra. Carine 
Montaner Raynaud, consellera general 
Grup Parlamentari Liberal. 

1. Pot informar Govern si tenia 
constància d’aquestes queixes?  
El dia 7 de març del 2017 la Unió Sindical 
d’Andorra va formalitzar una denúncia davant 
del Servei d’Inspecció de Treball per la comissió 
d’una sèrie de presumptes irregularitats a la 
normativa laboral vigent, que afectarien el 
conjunt de la plantilla de tècnics de transport 
sanitari de l’empresa AMBULÀNCIES DEL 
PIRINEU- (ADP). 

2. Pot explicar si s’han detectat 
irregularitats en el transport sanitari?  

3. En cas afirmatiu, des de quan i en 
quines circumstàncies s’han produït?  
Per tal de resoldre la denúncia, el Servei 
d’Inspecció de Treball va sol·licitar a l’empresa 
tot un seguit de documentació que fou aportada 
el dia 24 d’abril del 2017. 

Actualment l’expedient es troba en fase 
d’informació reservada, mentre es revisa i 
analitza tant la documentació aportada pel 
representant sindical com la requerida als 
responsables de l’empresa, i es decideixen les 
accions indagatòries escaients conduents a 
esbrinar la certesa o no, de tot o part, dels fets 
denunciats susceptibles de ser constitutius 
d’infracció, amb la finalitat que, de conformitat 
amb el que disposa l’apartat 2 de l’article 123 
quater del Codi de l’Administració, l’òrgan 
competent compti amb tots els elements 
necessaris per a prendre una decisió 
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fonamentada sobre la incoació d’un expedient 
sancionador o l’arxiu de les actuacions. 

4. Quines accions preveu prendre el 
SAAS per evitar en un futur les 
irregularitats derivades del transport 
sanitari?  
El SAAS té reunions de seguiment periòdiques 
per avaluar l’activitat que duu a terme ADP, i en 
la darrera reunió, l’empresa ADP va informar 
que estan duent a terme totes les gestions 
necessàries per poder separar l’activitat privada 
de l’activitat pública, de manera que l’activitat 
privada la gestionaran a través de l’empresa 
Ambulàncies de les Valls, separant el personal 
que la porti a terme de manera que aquest sigui 
totalment independent i diferent al que porta 
l’activitat pública a ADP. 

5. Qui és actualment la persona 
responsable del SUM i del centre 
regulador? 
El responsable del Servei Urgent Mèdic (SUM) i 
del Centre Regulador és el Dr. Josep Gómez 
Jiménez. 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 
El proper dia 14 de juny del 2017, dimecres, a 
les 15.15h, se celebrarà a la sala de reunions 
públiques de la planta -3 del nou edifici del 
Consell General, una sessió informativa pública 
del M. I. Sr. Carles Àlvarez Marfany, ministre de 
Salut, davant de la Comissió Legislativa de 
Sanitat i Medi Ambient, amb l’ordre del dia 
següent: 
Punt Únic: Compareixença, a iniciativa pròpia, 
del M. I. Sr. Carles Àlvarez Marfany, ministre de 
Salut, per exposar en quin punt es troba la 
investigació sobre la contaminació de la font 
d’Arinsal. 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 11 de maig del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 




